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Saksnr Sakstittel Lukket
Saker til behandling:

PS 1/17 Melding om saker vedtatt i formannskapet 2017
PS 2/17 Åfjord kommune - Endelig veivalg i kommunereformen
PS 3/17 Bygging av bade- og svømmeanlegg. Innhold og 

funksjonsbeskrivelse - Status og videre arbeid
PS 4/17 Ny hovedvannledning på Monstad - Tilleggsfinansiering
PS 5/17 Kommunal støtte til bygging av ny idrettshall i Åfjord 

kommune
PS 6/17 Åfjordhallen - konvertering til fjernvarme
PS 7/17 Fastsetting av husleie 2017 for de nye omsorgsboligene ved 

Åfjord Helsesenter
PS 8/17 1630 Ny  FV723 Paulen - Ryssdalen - Åfjord kommunes 

uttalelse til reguleringsplanen
PS 9/17 Debatthefte KS - Mellomoppgjøret 2017
PS 10/17 Endring av vedtekter for barnehagene i Åfjord kommune

INFO:

Kl. 1000 Bjørn Ås fra SIAT Senter for Idrettsanlegg og Teknologi (NTNU)
Hva kan et aktivitetshus gi?  Møteplass som lever –hver dag – hele dagen.

Grønt kompetansesenter – utleiebygg på Monstad i forbindelse med fornybar 
energi/vindkraft (Statkraft)

HMS Statkraft (utsatt til 2. mars 2017)

Konsert med Vassnes band på Åset skole kl. 1200.
Lunch Åfjord helsesenter 

Høyre velger sang. «Ein skigard kan’kje vara evig veit du …..»
Sangen tas opp igjen på neste møte ……..



Saker til behandling:

PS 1/17 Melding om saker vedtatt i formannskapet 2017

Rådmannens innstilling:

Meldingene tas til etterretning.  

Saksprotokoll i Åfjord kommunestyre - 31.01.2017

Endelig vedtak:

Meldingene tas til etterretning.  

PS 2/17 Åfjord kommune - Endelig veivalg i kommunereformen

Rådmannens innstilling:

Åfjord kommunestyre viser til 

 gjensidig vedtak om sammenslåing av Roan og Åfjord kommuner av 16. juni 2016, 
 intensjonsavtale med Bjugn, vedtatt av kommunestyrene i Åfjord og Bjugn den 22. september 

2016 som henholdsvis sak KST-68/2016 i Åfjord og KST-85/2016 i Bjugn, om sammenslåing av 
Bjugn og Åfjord kommuner, 

 til sammen 5 folkemøter i Åfjord i 2016 og 2017,
 innbyggerundersøkelse i januar 2017,

og ønsker ut fra dette sammenslåing med både Bjugn og Roan kommuner. 

Åfjord kommunestyre legger de inngåtte intensjonsavtalene med henholdsvis Bjugn og Roan kommuner
til grunn for sin beslutning, og vil understreke at premissene i disse avtalene er en grunnleggende 
forutsetning for vedtak om kommunesammenslåing med Bjugn og Roan.  

Saksprotokoll i Åfjord kommunestyre - 31.01.2017
Behandling:

Bjørn Hosen (Ap) la fram følgende tilleggsforslag til rådmannens innstilling:

Sammenslåing av to eller flere kommuner er krevende og med tanke på videre prosess ber 
kommunestyret om at ordfører og rådmann fortsetter arbeidet med sikte på sammenslåing.
Administrasjonsutvalget er styringsgruppe for arbeidet.

Tilleggsforslaget ble vedtatt mot 4 stemmer.  

Brit Hoås (KrF) la fram følgende tilleggsforslag til rådmannens innstilling:

Åfjord kommune ønsker primært å gå for Fosen som en kommune.  Når dette ikke er aktuelt pr i 
dag går vi inn for sammenslåing med Bjugn og Roan kommune.  

Forslaget fikk 5 stemmer og falt.  



Håkan Berdahl (H) la fram følgende tilleggsforslag til rådmannens innstilling:
Åfjord kommunestyre ønsker at Fosen i fremtida må bli en kommune.  
Tilleggsforslaget fikk 5 stemmer og falt.

Jon Husdal (Sp) la fram følgende forslag:
Åfjord kommunestyre viser til gjensidig vedtak om sammenslåing av Roan og Åfjord 
kommuner av 16. juni 2016 og ønsker ut fra det sammenslåing mellom Roan og Åfjord.

Votering mellom rådmannens innstilling og Senterpartiets forslag ga 14 stemmer for 
rådmannens innstilling og 7 stemmer for Senterpartiets forslag.  

Endelig vedtak:

Åfjord kommunestyre viser til 

 gjensidig vedtak om sammenslåing av Roan og Åfjord kommuner av 16. juni 2016, 
 intensjonsavtale med Bjugn, vedtatt av kommunestyrene i Åfjord og Bjugn den 22. 

september 2016 som henholdsvis sak KST-68/2016 i Åfjord og KST-85/2016 i Bjugn, 
om sammenslåing av Bjugn og Åfjord kommuner, 

 til sammen 5 folkemøter i Åfjord i 2016 og 2017,
 innbyggerundersøkelse i januar 2017,

og ønsker ut fra dette sammenslåing med både Bjugn og Roan kommuner. 

Åfjord kommunestyre legger de inngåtte intensjonsavtalene med henholdsvis Bjugn og Roan 
kommuner til grunn for sin beslutning, og vil understreke at premissene i disse avtalene er en 
grunnleggende forutsetning for vedtak om kommunesammenslåing med Bjugn og Roan.  

Sammenslåing av to eller flere kommuner er krevende og med tanke på videre prosess ber 
kommunestyret om at ordfører og rådmann fortsetter arbeidet med sikte på sammenslåing.
Administrasjonsutvalget er styringsgruppe for arbeidet.

PS 3/17 Bygging av bade- og svømmeanlegg. Innhold og funksjonsbeskrivelse - Status og 
videre arbeid

Rådmannens innstilling:

Kommunestyret tar redegjørelsen til orientering, og gir formannskapet som styringsgruppe og 
arbeidsgruppa mandat til å utlyse en arkitektkonkurranse og engasjere arkitekt, med henblikk på videre 
arbeid med endelig å definere innhold og øvrige funksjoner i det nye badeanlegget.  

Saksprotokoll i Åfjord kommunestyre - 31.01.2017
Behandling:
Sektorsjef Lars Helge Kolmannskog redegjorde for status etter arbeidsgruppas 7 møter med 
forslag til innhold og funksjon i bygget.

Tone Bårdli (Sp) ønsket en presisering i vedtaket i samsvar med rådmannens konklusjon 
siste avsnitt:  Endelig prosjektkostnad, innhold og funksjoner som ellers skal legges inn i 
bygget, blir opp til kommunestyret å bestemme når den endelige investeringsbeslutningen i 
prosjektet skal tas.



Håkan Berdahl (H) la fram følgende forslag:  
Kommunestyret tar redegjørelsen til orientering, og gir formannskapet som styringsgruppe og 
arbeidsgruppa mandat til å utlyse en arkitektkonkurranse og engasjere arkitekt. 
Kommunestyret ønsker at bygget skal inneholde følgende funksjoner:

1. badeanlegg 2. bibliotek m/Newtonrom 3. spisested 4. kinosal m/70 sitteplasser
Forslaget fikk 5 stemmer og falt.  

Endelig vedtak:

Kommunestyret tar redegjørelsen til orientering, og gir formannskapet som styringsgruppe og 
arbeidsgruppa mandat til å utlyse en arkitektkonkurranse og engasjere arkitekt, med henblikk på 
videre arbeid med endelig å definere innhold og øvrige funksjoner i det nye badeanlegget.

Endelig prosjektkostnad, innhold og funksjoner som ellers skal legges inn i bygget, blir opp til 
kommunestyret å bestemme når den endelige investeringsbeslutningen i prosjektet skal tas.

Vedtaket var enstemmig.  

PS 4/17 Ny hovedvannledning på Monstad - Tilleggsfinansiering

Forslag til vedtak:

Åfjord kommunestyre viser til budsjettet for 2013 med bevilgning på 3,5 millioner kroner til ny 
hovedvannledning på Monstad over investeringsbudsjettet. Med henvisning til lønns- og prisstigning og 
at anlegget har vokst i dimensjon og kompleksitet, vedtar kommunestyret en tilleggsbevilgning på kroner 
900.000 til ny hovedvannledning på Monstad.

Tiltaket finansieres med låneopptak på kr 900.000. Rådmannen gis fullmakt til å gjennomføre låneopptak 
og godkjenne endelige avdrags- og rentevilkår, herunder eventuell rentebinding i hele eller deler av 
lånets løpetid.    

Saksprotokoll i Åfjord formannskap - 19.01.2017

Endelig vedtak:

Formannskapet slutter seg til rådmannens vurderinger i saken og legger den frem for 
kommunestyret med følgende innstilling:

Åfjord kommunestyre viser til budsjettet for 2013 med bevilgning på 3,5 millioner kroner til ny 
hovedvannledning på Monstad over investeringsbudsjettet. Med henvisning til lønns- og 
prisstigning og at anlegget har vokst i dimensjon og kompleksitet, vedtar kommunestyret en 
tilleggsbevilgning på kroner 900.000 til ny hovedvannledning på Monstad.

Tiltaket finansieres med låneopptak på kr 900.000. Rådmannen gis fullmakt til å gjennomføre 
låneopptak og godkjenne endelige avdrags- og rentevilkår, herunder eventuell rentebinding i 
hele eller deler av lånets løpetid.    

Vedtaket var enstemmig.  

Saksprotokoll i Åfjord kommunestyre - 31.01.2017



Behandling:
Ordfører Vibeke Stjern (A) la fram følgende tilleggsforslag til rådmannens innstilling:

Kommunestyret er innforstått med at dagens trasé for rørledningen kan være til hinder for 
fremtidig utbygging på Monstad, og ber om at alternativ trasé utredes.
Merkostnadene ved nytt trasévalg på inntil kr 700 000 dekkes opp ved låneopptak.  

Forslaget ble enstemmig vedtatt.  

Endelig vedtak:

Åfjord kommunestyre viser til budsjettet for 2013 med bevilgning på 3,5 millioner kroner til ny 
hovedvannledning på Monstad over investeringsbudsjettet. Med henvisning til lønns- og 
prisstigning og at anlegget har vokst i dimensjon og kompleksitet, vedtar kommunestyret en 
tilleggsbevilgning på kroner 900.000 til ny hovedvannledning på Monstad.

Tiltaket finansieres med låneopptak på kr 900.000. Rådmannen gis fullmakt til å gjennomføre 
låneopptak og godkjenne endelige avdrags- og rentevilkår, herunder eventuell rentebinding i 
hele eller deler av lånets løpetid.    

Kommunestyret er innforstått med at dagens trasé for rørledningen kan være til hinder for 
fremtidig utbygging på Monstad, og ber om at alternativ trasé utredes.
Merkostnadene ved nytt trasévalg på inntil kr 700 000 dekkes opp ved låneopptak.  

Vedtaket var enstemmig.  

PS 5/17 Kommunal støtte til bygging av ny idrettshall i Åfjord kommune

Rådmannens innstilling:
Åfjord kommune bidrar med et kommunalt investeringstilskudd på kr 2.000.000,- samt garantier 
for momskompensasjon på kr 5.500.000,- Dette under forutsetning av at prosjektgruppa greier å 
reise øvrig finansiering, som beskrevet i finansieringsplanen.

Tilskuddet på 2 millioner kroner finansieres ved bruk av disposisjonsfond og kommunestyret 
ber om at tilskuddet innarbeides i budsjettet for 2017.

Saksprotokoll i Åfjord kommunestyre - 31.01.2017

Endelig vedtak:

Åfjord kommune bidrar med et kommunalt investeringstilskudd på kr 2.000.000,- samt garantier 
for momskompensasjon på kr 5.500.000,- Dette under forutsetning av at prosjektgruppa greier å 
reise øvrig finansiering, som beskrevet i finansieringsplanen.

Tilskuddet på 2 millioner kroner finansieres ved bruk av disposisjonsfond og kommunestyret 
ber om at tilskuddet innarbeides i budsjettet for 2017.



Vedtaket var enstemmig.  

PS 6/17 Åfjordhallen - konvertering til fjernvarme

Saksprotokoll i Åfjord formannskap - 19.01.2017
Behandling:

Saken ble lagt frem på møtet.  Formannskapet vedtok enstemmig å behandle tilleggssaken.

Endelig vedtak:

Formannskapet slutter seg til rådmannens vurderinger i saken og legger denne frem for 
kommunestyret med følgende innstilling: 

Åfjord kommunestyre viser til behandlingen av sak KST-35/2016 vedrørende overtakelse av 
røranlegget til Fosen Biovarme AS. For å bidra til økt volum i varmeleveransene vil Åfjord 
kommune legge til rette for å konvertere til fjernvarme i Åfjordhallen. 
Kommunestyret avsetter kr 500.000 til tiltaket, som finansieres over post for infrastrukturmidler 
i investeringsregnskapet.

Vedtaket var enstemmig.   

Saksprotokoll i Åfjord kommunestyre - 31.01.2017
Behandling:
Bjørn Hosen (A) ble erklært habil til å delta i behandlingen av saken.

Endelig vedtak:

Åfjord kommunestyre viser til behandlingen av sak KST-35/2016 vedrørende overtakelse av 
røranlegget til Fosen Biovarme AS. For å bidra til økt volum i varmeleveransene vil Åfjord 
kommune legge til rette for å konvertere til fjernvarme i Åfjordhallen. 
Kommunestyret avsetter kr 500.000 til tiltaket, som finansieres over post for infrastrukturmidler 
i investeringsregnskapet.

Vedtaket var enstemmig.  

PS 7/17 Fastsetting av husleie 2017 for de nye omsorgsboligene ved Åfjord Helsesenter

Forslag til vedtak:

Husleie for omsorgsboliger i fløy A ved Åfjord Helsenter settes til kr 5950,-  pr. mnd fra 
01.01.2017, av dette kr 1450,- til dekning av strøm og kommunale avgifter.  
Husleien reguleres årlig sammen med kommunens øvrige utleieboliger. 

Saksprotokoll i Åfjord - Komite for vekst og utvikling - 12.01.2017

Endelig vedtak:



Husleie for omsorgsboliger i fløy A ved Åfjord Helsenter settes til kr 5950,-  pr. mnd fra 
01.01.2017, av dette kr 1450,- til dekning av strøm og kommunale avgifter.  
Husleien reguleres årlig sammen med kommunens øvrige utleieboliger. 

Vedtaket var enstemmig.

Saksprotokoll i Åfjord kommunestyre - 31.01.2017

Endelig vedtak:

Husleie for omsorgsboliger i fløy A ved Åfjord Helsenter settes til kr 5950,-  pr. mnd fra 
01.01.2017, av dette kr 1450,- til dekning av strøm og kommunale avgifter.  
Husleien reguleres årlig sammen med kommunens øvrige utleieboliger. 

Vedtaket var enstemmig.  

PS 8/17 1630 Ny  FV723 Paulen - Ryssdalen - Åfjord kommunes uttalelse til 
reguleringsplanen

Rådmannens innstilling:

Kommunestyret vedtar Åfjord kommunes uttalelse til reguleringsplan for ny veg Fv 723 
Ryssdalen – Herfjord slik den er skrevet ovenfor i saksframlegget.

Saksprotokoll i Åfjord kommunestyre - 31.01.2017
Behandling:

Merknad fra Jon Husdal (Sp) i tilknytning til saken:

Med tanke på den forestående vindkraftutbygging vil det bli en betydelig trafikkbelastning på 
FV 723. Trafikksikkerhetsutvalget setter fokus på tiltak som i forbindelse med planleggingen og 
utbyggingen av ny FV 723 til Stokksund kan ivareta trafikksikkerheten.

Busstopp ved krysset til Herfjorden i 60 sonen er uoversiktlig og mange barn står der og venter 
på bussen. TS-utvalget anmoder kommunestyret om tilførsel på høringssaker på FV723 om å ta 
i bruk masse til å forbedre trafikkproblematikken i Herfjorden.

Trafikksikkerhetsutvalget sender søknad til Statens veivesen v/skiltmyndigheten med
anmodning om midlertidig fartsreduksjon eller fareskilt i Herfjord.

I forbindelse med økt trafikk og utbygging av FV 723 ber kommunestyret om at arbeidet med 
trafikksikkerhetstiltak på strekningen prioriteres, og kommunestyret viser til det arbeidet som 
trafikksikkerhetsutvalget allerede har jobbet med.  Dette gjelder bl.a. 60-sone og gang-og 
sykkelveg til Hutjønna, busslomme i området ved avkjøringen til Hubakkan og levegg/ 
støyskjerming ved Stokksund oppvekstsenter.

Endelig vedtak:

Kommunestyret vedtar Åfjord kommunes uttalelse til reguleringsplan for ny veg FV 723 
Ryssdalen – Herfjord slik den er skrevet i saksframlegget og viser til merknader fra trafikk-
sikkerhetsutvalgets representant.  



Vedtaket var enstemmig.  

PS 9/17 Debatthefte KS - Mellomoppgjøret 2017

Rådmannens innstilling:

Uttalelse fra Åfjord kommune i forbindelse med KS debatthefte Mellomoppgjøret 2017 vedtas
som fremlagt og oversendes KS innen fristen.

Saksprotokoll i Åfjord formannskap - 19.01.2017

Endelig vedtak:

Formannskapet slutter seg til rådmannens vurderinger i saken og legger denne frem for 
kommunestyret med følgende innstilling:

Uttalelse fra Åfjord kommune i forbindelse med KS debatthefte Mellomoppgjøret 2017 vedtas 
som fremlagt for Formannskapet og oversendes KS innen fristen.

Vedtaket var enstemmig.  

Saksprotokoll i Åfjord kommunestyre - 31.01.2017

Endelig vedtak:

Uttalelse fra Åfjord kommune i forbindelse med KS debatthefte Mellomoppgjøret 2017 vedtas
som fremlagt og oversendes KS innen fristen.

Vedtaket var enstemmig.  

PS 10/17 Endring av vedtekter for barnehagene i Åfjord kommune

Komiteens innstilling til kommunestyret:

Åfjord kommunestyre endrer punkt 5 i vedtektene for de kommunale barnehagene fra et 
hovedopptak med løpende opptak gjennom året, til 2 hovedopptak i året, 15.april og 
1.november. Kommunen kan innvilge barnehageplass utenom hovedopptak dersom det er 
ledig kapasitet. 

I tillegg er det behov for å utdype klageretten bedre i vedtektene. Derfor har vi tatt med 
hele §6 fra forskrift om saksbehandlingsregler ved opptak i barnehage. 

Følgende tilføyes i vedtektenes punkt 6, Foreldrebetaling:
«Oppstartsdato for barnet går fra 01.08 og fra 01.01. Skulle foreldrene bli gitt en annen 



oppstartsdato for sitt barn, av for eksempel styrer, vil kostnadene løpe fra den dagen barnet 
starter. Hvis foreldrene selv ønsker annen oppstartsdato, løper utgiftene fra 01.08. eller 01.01.»
Saksprotokoll i Åfjord - Komite for livsløp - 19.01.2017

Behandling:

Sektorsjef oppvekst gikk gjennom bakgrunn for å innføre to hovedopptak i året slik det er 
beskrevet i saksframlegget og presiseringen vedrørende klagerett.

Komiteen drøftet også punkt 6, Foreldrebetaling, og avkortning av betaling når kommunen 
initierte oppstart senere enn 1. i måneden.

Komiteen ber oppvekstsjefen komme med tilføyelse til vedtektene, punkt 6, som blir med i 
innstillingen til kommunestyret.

Oppvekstsjefens tilføyelse til punkt 6, Foreldrebetaling :
«Oppstartsdato for barnet går fra 01.08 og fra 01.01. Skulle foreldrene bli gitt en annen 
oppstartsdato for sitt barn, av for eksempel styrer, vil kostnadene løpe fra den dagen 
barnet starter. Hvis foreldrene selv ønsker annen oppstartsdato, løper utgiftene fra 01.08.
eller 01.01.»

Endelig vedtak:

Komite Livsløp slutter seg til vurderingene gitt i saken overfor og legger den frem for videre 
behandling i kommunestyret med følgende innstilling:

Åfjord kommunestyre endrer punkt 5 i vedtektene for de kommunale barnehagene fra et 
hovedopptak med løpende opptak gjennom året, til 2 hovedopptak i året, 15.april og 
1.november. Kommunen kan innvilge barnehageplass utenom hovedopptak dersom det er 
ledig kapasitet. 

I tillegg er det behov for å utdype klageretten bedre i vedtektene. Derfor har vi tatt med 
hele §6 fra forskrift om saksbehandlingsregler ved opptak i barnehage.

Følgende tilføyes i vedtektenes punkt 6, Foreldrebetaling:
«Oppstartsdato for barnet går fra 01.08 og fra 01.01. Skulle foreldrene bli gitt en annen 
oppstartsdato for sitt barn, av for eksempel styrer, vil kostnadene løpe fra den dagen 
barnet starter. Hvis foreldrene selv ønsker annen oppstartsdato, løper utgiftene fra 01.08.
eller 01.01.»

Vedtaket var enstemmig.

Saksprotokoll i Åfjord kommunestyre - 31.01.2017

Endelig vedtak:

Åfjord kommunestyre endrer punkt 5 i vedtektene for de kommunale barnehagene fra et 
hovedopptak med løpende opptak gjennom året, til 2 hovedopptak i året, 15. april og 1. 



november. Kommunen kan innvilge barnehageplass utenom hovedopptak dersom det er 
ledig kapasitet. 

I tillegg er det behov for å utdype klageretten bedre i vedtektene. Derfor har vi tatt med 
hele §6 fra forskrift om saksbehandlingsregler ved opptak i barnehage. 

Følgende tilføyes i vedtektenes punkt 6, Foreldrebetaling:
«Oppstartsdato for barnet går fra 01.08 og fra 01.01. Skulle foreldrene bli gitt en annen 
oppstartsdato for sitt barn, av for eksempel styrer, vil kostnadene løpe fra den dagen barnet 
starter. Hvis foreldrene selv ønsker annen oppstartsdato, løper utgiftene fra 01.08. eller 01.01.»

Vedtaket var enstemmig.   


